
 

 

Notulen MR-vergadering – Basisschool van het Kind Centrum Altweerterheide 
13 Juni 2023; 20:30-21:30 uur 
 
Aanwezig: Maria Gubbels, Leon Jacobs (notulist), Erna Claes en Kelly Peeters, Linda Kirkels. 
Afgemeld: Marjon Wolters 
 
1. Opening. 
Maria opent de vergadering.  
  
2. Notulen vorige vergadering en actielijst. 
De notulen van de vorige vergadering zijn goed bevonden, met dank aan Kelly.  
 
Onderstaande acties zijn besproken: 
 

Status overblijfbijdrage Rekening is geopend. Het 
verzoek tot betalen vrijwillige 
bijdrage gaat de deur uit.  
(gesloten) 

Emailadres MR met @eduquaat.nl geschikt om op 
SharePoint in te loggen 

Geen update. Het is lastig door 
verschillende factoren, om John 
Driessen hierover te pakken te 
krijgen. 
(blijft open) 

 
 
3. Mededelingen en ingekomen post. 
Er zijn geen mededelingen en er is geen nieuwe post binnengekomen.   
 
4. Tevredenheidsonderzoeken 
Maria licht de stukken toe. De opvallende punten zijn besproken.  
 

5. Schoolformatieplan 
De organisatie voor komend schooljaar wordt toegelicht door Linda. Linda had het plan voor 
de vergadering al met de MR leden afzonderlijk doorgenomen. De MR is akkoord met het 
schoolformatieplan. 
 
De SOP wordt toegelicht.  
 
 
6. Professioneel statuut Werkverdelingsplan 
De begroting voor 2023 wordt besproken. De MR stemt in met deze begroting. Er wordt de 
vraag gesteld of er dit jaar weer een open dag komt. Het idee is om dit niet te doen omdat 
iedereen altijd welkom is om op school te komen kijken. Maar mocht er ook vanuit Eduquaat 
besloten worden om een open dag te organiseren, dan moeten we als school nadenken over 
de invulling hiervan.  
 



 

 

7. Info vanuit de GMR 
Maria praat ons bij over de besluiten die genomen zijn bij de laatste GMR vergadering en 
licht de infographics toe. Actie Maria: Kun je navragen welk programma gebruikt wordt voor 
het maken van de infographics? Wellicht een idee om in de toekomst onze MR notulen op 
een vergelijkbare manier te delen.  
 
9. Algemene gang van zaken op school  
De afgelopen periode is de IEP toets afgenomen en zijn de “IK”-gesprekken gevoerd. De KOL-
gesprekken komen er weer aan. We hebben een Bieb-juffrouw om onze eigen bieb te 
bemensen. Dat was uiteindelijk voordeliger en minder intensief dan een samenwerking met 
de bibliotheek in de stad.  
 
9. Rondvraag en sluiting. 
Kelly vraagt of we volgend jaar weer mee gaan doen met het „Gruiten“. Linda zal onze 
school daar wel voor gaan aanmelden. Er zijn geen verdere punten voor de rondvraag. Maria 
sluit de vergadering om 21:40 uur.  
 
 
Volgende MR-vergadering staat gepland op dinsdag 04 juli om 19:00 uur. 
 
Actiepunten 
 

Emailadres MR met @eduquaat.nl geschikt om op 
SharePoint in te loggen 

Erna vraagt dit na 

Navragen met welk programma de infographics gemaakt 
worden  

Maria 

Aanvraag Gruiten voor komend schooljaar Linda 

 


